
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 30. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 301
Kan ministeren oplyse, om det er sandt, når flere skoler siger, at de bliver
ramt dobbelt - dels ved en øjeblikkelig besparelse, dels ved en nedskæring
som følge af faldende udgifter i folkeskolen ? Hvis dette er sandt, overvejer
ministeren så, om der bør ændres på metoden der anvendes, når der bereg-
nes tilskud til de frie grundskoler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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